Ref no.

BA/N/24/11/627

BAP/N/24/11/525

BA8/N/24/11/393

20/11/2024



To: All Residents of Bel-Air

致:貝沙灣各住戶

## Information About Cyberport Expansion Project 有關數碼港擴建計劃的資訊

## DETAILS 詳情:

Following our exchange session with Cyberport Management at the end of September, Service Centre is pleased to inform you that Cyberport has launched a dedicated website for the Cyberport Expansion Project. This website will provide you with more information on the Project, including:

- Background and details of the Project
- Updates on progress
- Environmental Protection Initiative

We encourage you to visit the website (<a href="https://cpx.cyberport.hk/en/">https://cpx.cyberport.hk/en/</a>) and stay informed about the Project's development. Simply scan the QR code with your smartphone to access the website.

繼服務中心於 9 月尾與數碼港舉行的交流會後,我們欣然知悉數碼港已為擴建計劃推出專屬網站,此網站將提供擴建計劃的資訊,包括:

- 工程背景和詳情
- 工程進度
- 環境保護措施



各住戶只需以智能電話掃描二維碼,即可瀏覽有關網站 (<a href="https://cpx.cyberport.hk/tc">https://cpx.cyberport.hk/tc</a>),了解擴建計劃進展。

## 敬希垂注!







張貼至 Post Until

31/12/2024

此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com,如有查詢,歡迎致電 2989 6000 (一至三期)或 2989 6350 (四至六期)與貝沙灣服務中心聯絡。

This notice has uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, please feel free to contact Residence Bel-Air Service Centre at 2989 6000 on 2989 6000 (Phase 1-3) or 2989-6350 (Phase 4-6)